
 
 
 
 
 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 

Πέμπτη, 3 Ιουλίου 2025 

Ερώτηση και ΑΚΕ 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Σταύρο 
Παπασταύρου. 
 
Θέμα: «Γιατί η Κυβέρνηση επέλεξε την περιβαλλοντικά επιβαρυμένη  
Βοιωτία για την εγκατάσταση Μονάδας Καύσης απορριμμάτων»; 

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με πρόσφατα δημοσιεύματα και μελέτη σκοπιμότητας που 
εκπονήθηκε για λογαριασμό του Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας, η 
Περιφερειακή Ενότητα Βοιωτίας περιλαμβάνεται μεταξύ των έξι περιοχών της 
χώρας στις οποίες εξετάζεται η δημιουργία μονάδων ενεργειακής αξιοποίησης 
αποβλήτων, δηλαδή καύσης απορριμμάτων. 

Η επιλογή της Βοιωτίας έχει προκαλέσει έντονο προβληματισμό στην τοπική 
κοινωνία, καθότι η περιοχή ήδη αντιμετωπίζει σοβαρές περιβαλλοντικές 
επιβαρύνσεις από τη βιομηχανική δραστηριότητα, αλλά και τη ρύπανση του 
υδροφόρου ορίζοντα, γεγονός που εντείνει τις ανησυχίες για τις πιθανές 
συνέπειες μιας τέτοιας εγκατάστασης για το φυσικό περιβάλλον και τη δημόσια 
υγεία. 

Μάλιστα, σημαντικές επιφυλάξεις έχουν διατυπωθεί διεθνώς για την πρακτική 
της καύσης απορριμμάτων, καθώς συνδέεται με την έκλυση τοξικών ρύπων 
(διοξίνες, βαρέα μέταλλα κ.ά.) που επιβαρύνουν την υγεία.  

Επειδή, η Βοιωτία είναι ήδη περιβαλλοντικά ευάλωτη περιοχή, 

Επειδή, δεν έχει υπάρξει δημόσια διαβούλευση και ενημέρωση των τοπικών 
κοινωνιών για την δημιουργία μονάδων ενεργειακής αξιοποίησης αποβλήτων, 
δηλαδή καύσης απορριμμάτων, 

Επειδή, η Ευρωπαϊκή Ένωση δεν χρηματοδοτεί πλέον μονάδες καύσης, καθώς 
δεν θεωρούνται συμβατές με τους στόχους της βιώσιμης διαχείρισης 
αποβλήτων, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Επειδή, η υπ’αριθμ. Πρωτ. 954/5654 24/05/2025 Ερώτηση παραμένει 
αναπάντητη. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Επιβεβαιώνει το Υπουργείο ότι η Βοιωτία περιλαμβάνεται στους 
σχεδιασμούς για εγκατάσταση μονάδας καύσης απορριμμάτων; 

2. Για ποιό λόγο και βάσει ποίων μελετών η κυβέρνηση επιλέγει τις μονάδες 
καύσης απορριμμάτων, αφού γνωρίζει ότι οι μονάδες καύσης 
απορριμμάτων δεν χρηματοδοτούνται από την ΕΕ, διότι δε θεωρούνται 
συμβατές με τους στόχους της κυκλικής οικονομίας; (Να κατατεθούν οι 
μελέτες στην Βουλή) 

3. Σε ποια περιοχή της Βοιωτίας, σχεδιάζεται η εγκατάσταση της μονάδας 
καύσης και ποιά είναι τα κριτήρια βάσει των οποίων επιλέχθηκε η 
περιοχή; (Να κατατεθούν οι μελέτες στην Βουλή) 

4. Έχουν ληφθεί υπόψη τα υφιστάμενα περιβαλλοντικά δεδομένα και ποια 
τα αποτελέσματα αυτών; 

5. Έχουν εκπονηθεί μελέτες περιβαλλοντικών και υγειονομικών 
επιπτώσεων για την καύση απορριμμάτων στην Π.Ε. Βοιωτίας; Αν ναι, 
ποιά είναι τα αποτελέσματά τους; (Να κατατεθούν οι μελέτες στην 
Βουλή). 

6. Υπήρξε συμμετοχή των θεσμικών φορέων της Βοιωτίας και της τοπικής 
κοινωνίας, στον εξαγγελθέντα σχεδιασμό και ποιες είναι οι θέσεις – 
απόψεις τους; (Να κατατεθούν τα σχετικά έγραφα).  

Να κατατεθούν στην Βουλή τα αιτούμενα έγγραφα. 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

Γιώργος Β. Μουλκιώτης 

Μανώλης Χριστοδουλάκης 

 




